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CONSELL DE BARRI DE LA SAGRADA FAMÍLIA  - RESUM DELS PUNTS DE L’ORDRE DEL DIA I ACORDS 

26 de juny de 2024   18:30h 

Format virtual i presencial  

Enregistrat: https://youtube.com/live/ZV4xDEeXbeQ?feature=share 

Assistents 

President:  Jordi Valls Riera, regidor del districte de l’Eixample. 

 

Comissió de Seguiment: 

Pedro Díaz Villaverde, conseller Grup M. PDC 

Emma Lecina Sáenz de Buruaga, consellera Grup M. Junys x Cat  

Jordi Matas Vila, conseller Grup M. BeComú 

Daniel Viadé Andavert, conseller Grup M. ERC. 

Sònia Devesa Rius, consellera Grup M. PP. 

 

Relació  d’entitats membre de la Comissió de Seguiment que han assistit: 

Associació de veïns i veïnes Sagrada Família. 

 

 

Assistents: 

Assistència total en el moment de màxima afluència:   50 

Ciutadanes i ciutadans:      31 

Representants d’entitats:       4 

Altres (consellers, tècnics i ponents)     15 

 

Representants de les següents entitats  

Associació de veïns i veïnes Sagrada Família 

Pla Comunitari de la Sagrada Família 

 

 

Tècnics Municipals i ponents 

Elena Vázquez. Departament de Comunicació Districte Eixample. 

1 agent de la Guàrdia Urbana del Districte Eixample.  

1 mossa d’esquadra del Districte Eixample. 

Teresa Gómez. Coordinadora territorial i de convivència del districte.  

Fidel Gonzalez. Tècnic de participació  de la Direcció de Serveis de Democràcia Activa. 

Anna Terra. Gerent del Districte Eixample 

Gonzalo Rodríguez. Tècnic de projectes de l’EGA Sagrada Família. 

https://youtube.com/live/ZV4xDEeXbeQ?feature=share
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 Xavi Valls de Foment de Ciutat, SA. 

 Maria Vidal, tècnica de comerç del districte de l’Eixample. 

Maria Càlix, de la Direcció general d’infraestructures de la Generalitat.  

Miquel González de l’empresa Infraestructures.cat (empresa gestora de l’obra). 

Enric Pujol, director de les obres 

Adela Rubio del Departament de comunicació de TMB. 

Miguel Ángel Salgado del Departament de Planificació de TMB. 

Olga Bastidas Martin. Secretaria del Consell de Barri. 

 

Ordre del dia 

 
1. Informe de l’estat del barri  
2. Eleccions de les i els membres de la Comissió de Seguiment 
3. Eleccions de la Vicepresidència del Consell de Barri 
4. Espai de gran afluència de la Sagrada Família (EGA) 
5. Proposta per la dinamització econòmica i social de la Diagonal entre Verdaguer i la plaça 

de les Glòries. 
6. Actuacions de millora del metro L2 
7. Torn obert de paraules. 

 

 
 

1. Informe de l’estat del barri. 

Presentat pel regidor del districte, senyor Jordi Valls. 

Fa una menció especial al Joan Itxaso que ens va deixar el passat mes de maig. Va ser 
president de la Sagrada Família i un activista veïnal per la millora del barri i que s’ha 
atorgat la medalla d’honor de la ciutat a títol pòstum, a proposta del districte. 

El regidor comenta els punts de l’ordre del dia que seran tractats. 

Obres que s’estan fent al barri: 

- Obres de l’illa d’equipaments i mercat de la Sagrada Família: les obres continuen i 
finalitzaran la coberta de  la nova estructura de la coberta i s’executaran els murs de 
cortines de la façana exterior. A carrer Mallorca anirà el futur espai de gent gran de la 
Sagrada Família; l’obra està en fase d’enderroc i ha començat l’execució de 
l’estructura de nous nuclis; està redactant el projecte del mobiliari i pendent de 
començar la redacció del projecte audiovisual que s’incorporarà  en l’obra. Les dues  
obres estan previstes la seva finalització durant el primer semestre del 25. S’espera 
que durant el primer trimestre d’any, estigui acabat les obres del mercat i les obres de 
carrer Mallorca.  

- El Centre de Serveis Socials de Myrurgia,  ubicat a l’interior d’illa Beatriu de Provença. 
Està previst que finalitzin les obres al maig del 25. Aquestes obres tenen un import de 
3,6 milions disposarà de planta baixar, està pensava per 22 professionals i donarà 
servei a 6000 ciutadans. El nou edifici està plantejat amb una volumetria que permeti 
la visibilitat  als edificis adjacents amb un jardí a la teulada no practicable. En aquests 
moments s’està treballant per solucionar algunes afectacions al voltant dels baixants. 
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S’estan finalitzant les tasques de fonamentació i de connexions amb les xarxes de 
subministrament i es preveu que a final d’estiu estigui tota l’estructura finalitzada i 
comenci les instal·lacions de l’interior i els tancaments de façana.  

- La sucrera: ja hi ha equip redactor i per part dels Serveis Tècnics contactaran amb les 
entitats per treballar conjuntament el projecte executiu. La voluntat és que en aquest 
mandat estigui fet el projecte executiu. 

- Mural de la plaça Pablo Neruda: serà inaugurat el 14 de setembre, coincidit amb l’11 
de setembre que va ser el dia del cop d’estat d’Allende. Ho fan l’artista xilè Mono 
González i el barceloní Roc Blackblock amb col·laboració amb el consolat Xile i amb les 
entitats proposants del mural (AVV Sagrada Família i Centro Salvador Allende). 

 

2. Eleccions de les i els membres de la Comissió de Seguiment. 

Ponent:  

Fidel González, tècnic de participació de la Direcció de Serveis de Democràcia Activa. 

 

A l’acta s’adjunta la documentació corresponen al punt 2 i 3 de l’ordre del dia: 

https://www.decidim.barcelona/assemblies/barrisagradafamilia/f/2891/meetings/6949 

La presentació es seguir en: https://youtube.com/live/ZV4xDEeXbeQ?feature=share 
Des del minut 22 amb 30 segons fins al minut 26 amb 45 segons. 

 

Queda aprovada la comissió de seguiment formada pels següents membres i entitats: 

Josep-Julià Antón Garcia  

Agustí Reales Morales 

Pla Comunitari Sagrada Família 

Associació de veïns i veïnes Sagrada Família 

Associació Cultural barri del Poblet.  

 

 

3. Eleccions de la Vicepresidència del Consell de Barri. 

Ponent: 

Fidel Gonzalez, tècnic de participació de la Direcció de Serveis de Democràcia Activa. 

 

La presentació es pot veurà a: https://youtube.com/live/ZV4xDEeXbeQ?feature=share 
Des del minut 26 amb 45 segons fins al minut 27 amb 45 segons. 

 

No hi ha hagut cap candidatura, per tant, la vicepresidència queda vacant. 

 

 

4. Espai de gran afluència de la Sagrada Família (EGA). 

Ponents:  

Anna Terra, gerent del Districte Eixample. 

Gonzalo Rodríguez, tècnic de projectes de l’EGA Sagrada Família.  

 

 

https://www.decidim.barcelona/assemblies/barrisagradafamilia/f/2891/meetings/6949
https://youtube.com/live/ZV4xDEeXbeQ?feature=share
https://youtube.com/live/ZV4xDEeXbeQ?feature=share
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A l’acta s’adjunta la documentació de la presentació de l’EGA Sagrada Família: 

https://www.decidim.barcelona/assemblies/barrisagradafamilia/f/2891/meetings/6949 

La presentació es pot seguir en: https://youtube.com/live/ZV4xDEeXbeQ?feature=share 

Des del minut 28 amb 10 segons fins al minut 46 amb 40 segons. 

 
S’obre un tron obert de  paraules:    
 

Comentaris /Preguntes Respostes 

Sònia Devesa, consellera del PP: 
1. Mobilitat autobusos: la reordenació de 
la zona bus, inclou el bus turístic, i les 
dues entitats que gestionen el bus 
turístic? 
2. Agents cívics: quina previsió  hi ha 
d’increment  d’agents cívics?  I quants 
n’hi ha en aquests moments? 

Respon el regidor:  
1. El tema dels busos el regidor fa una 
contestació general (es pot llegir en la 
pregunta de la senyora Matilde Pérez). 
La gerent reforçar el tema del bus turístic: 
informa que a partir del 2025 hi ha la 
nova contractació de tots els serveis de 
busos turístics a la ciutat, i en principi no 
preveu modificar les parades de l’entorn.   
2. Els Agents cívics tenen una dificultat 
important i és que no són un agent 
d’autoritat (i això no es pot canviar). No 
podem posar més guàrdies urbans en 
l’entorn del temple i és per això que 
s’intenta fer servir la figura dels agents 
cívics.   
Respon la gerent: 
2. Nombre d’agents cívics ara: segons la 
temporada 

 En temporada baixa hi ha 14 
agents cívics, dividits en torns de 6 
persones (de 8:30 h fins a 19:30 
h). 

 Temporada alta (juliol, agost i 
setembre): hi ha 18 agents cívics, 
dividits en diferents trons de 8 
persones. 

Quants n’hi haurà? L’Ajuntament 
necessita uns dies. Hi haurà 40 agents 
cívics més per tota la ciutat i ara s’estan 
distribuint. 

Adela Cabanes, veïna de l’avinguda 
Gaudí: 
1. Dificultat en la mobilitat per anar a l’L5. 
2. Comerç: a l’avinguda Gaudí el comerç 
de proximitat, en els últims anys, està ple 
de bars, basars, souvenirs, botigues 
dedicades al turisme. L’Ajuntament no 

Respon el regidor: 
2. Tema comerç/souvenirs: és un gran 
problema, que està vinculat a dues coses: 
la primera dificultat és  com  controlar el 
contingut de les botiges i la segona és 
com es poden reduir les botiges de 
souvenirs. Hi ha la necessitat de reduir 

https://www.decidim.barcelona/assemblies/barrisagradafamilia/f/2891/meetings/6949
https://youtube.com/live/ZV4xDEeXbeQ?feature=share
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pot regular els comerços?  l’epígraf de vendes, per poder concretar 
més a l’hora de tramitar llicències (ex: les 
botiges de cànnabis tenen epígraf de 
floristeries). 
La gerent reforçar la informació del 
document de l’EGA presentat, que parla 
del control de l’activitat econòmica: es va 
fer una multiinspecció on un dels 
objectius va ser aquells establiments que 
dels seus epígrafs de la llicència venen un 
volum més gran de souvenirs dels 
autoritzats.  

Elisenda Albajes, veïna del barri: 
reivindica el comerç de productes 
catalans. 
1. Centre de Serveis Socials:  està en 
desacord de fer una teulada verda (amb 
l’episodi de sequera) i que no es posin 
plaques solars per fer sostenible 
l’equipament. 
2. Seguretat: troba lamentable que 
l’endemà de la revetlla amb una persona 
degollada, el senyor Batlle pugui dir què 
estan contents com ha anat tot.   Hi ha 
molta inseguretat als carrers. 
3. Neteja: Barcelona no es pot permetre 
el luxe de tenir una mala neteja i destaca 
que hi ha una invasió de rates a 
l’Eixample.  
4. Agents cívics: vol saber quina és la seva 
funció? 

Respon el regidor: 
1. Respecte a les plaques solars de 
Myrurgia (Centre de Serveis Socials) ja es 
va parlar a l’anterior Consell de Barri. 
S’accepta la seva aportació de les plaques 
solars, però el projecte ja està fet.  
2. És veritat, que la seguretat ha 
empitjorat  en aquesta ciutat, però les 
últimes dades informen que ha millorat. 
Si una persona ha estat degollada (en la 
revetlla) no ha estat una bona festa, però 
veurà com 5000 persones a les 7:30 h són 
desallotjades per la  Guàrdia urbana i 
neteja, de forma educada, vol dir que s’ha 
portat el tema de forma correcta. No ha 
estat un èxit, però tampoc poder parlar 
de fracàs. 
3. Aquest govern està fent un esforç en el 
tema de la neteja (pot ser insuficient), 
però està fent un esforç per millorar.  
 
Respon la gerent: 
4. Funcions agents cívics: vetllen pel 
compliment de l’ordenança de 
convivència i per totes les conductes de 
l’espai públic que pertorbin la convivència 
(és molta feina a fer per 8 persones, 
l’objectiu és poder reforçar-los). La gerent 
comenta que a la comissió  de seguiment 
es pot facilitar els informes que 
entreguen els agents cívics del que fan 
(l’Associació de veïns ho compartirà amb 
la resta de veïns i veïnes). 

Dolors Castellví, veïna de carrer 
Enamorats entre Padilla i Lepant:  

Respon el  regidor:  
2. El govern no menteix, un altre tema és 
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1. Mobilitat turistes: tant carrer Padilla 
com Lepant, són carrers envaïts pels 
turistes. Agraeixi que l’estacionament 
dels autocars de carrer Padilla s’hagi tret i 
ara descarreguen a Consell de Cent, però 
no ha millorat el tràfec de grups. Perquè 
no descarreguen a carrer Marina al costat 
de la Monumental i que puguin Marina 
amunt (que  disposa de voreres amples). 
2. Es queixa que el govern menteix en el 
tema dels pisos turístics (treure 
llicències) 
 

si ens en sortirem o no. El que es fa és 
aplicar una normativa de la Generalitat, 
que diu, que si no es modifica el PEUAT 
d’aquí en cinc anys  els apartaments 
turístics, han de plegar, que tenen la 
possibilitat de demanar cinc anys més a 
l’Ajuntament de Barcelona acreditant que 
han fet una inversió molt important. I en 
aquesta ciutat començar a haver-hi un 
consens important en el tema dels 
apartaments turístics. No serà la solució a 
l’habitatge de la ciutat, però a més creant 
malestar en certs entorns. El govern no 
vol expropiar a ningú la seca casa, però sí 
que es vol valorar si l’ús és l’adequat. El 
govern ho intentarà, sobretot en entorn 
com l’Eixample, Ciutat Vella, Sant Martí 
(espais amb tensió significativa). I el 
Govern vol veure que passa en la 
regulació de l’Estat respecte a la 
propietat horitzontal.  

Àngel Vidal, veí del carrer Padilla:  
1. Agents cívics: vol saber quants n’hi ha, 
que fan, quines actuacions estan 
registrades i quin és el seu horari. 
Comenta que tant al telèfon del civisme 
com a la bústia ciutadana no li respon 
ningú.  I agraeix les millores en el servei 
de neteja, però cal treballar el tema de  
l’incivisme. 

Pregunta contestada en el quadre de la 
senyora Sònia Devesa i en el quadre de la 
senyora Elisenda Albajes. 

Matilde Pérez, veïna del primer tram de 
l’Avinguda Gaudí des dels anys 80. 
1. Regulació de la normativa de 
terrasses: Els propietaris dels bars 
prefereixen pagar la multa a complir amb 
la normativa. Demana que si hi ha una 
normativa aquesta, cal complir-la. 
2. Els escocells s’han convertit en 
cendrers i seients improvisats, un cop 
s’han tret les reixes que els protegien.   
3. Autocars: caldria gestionar zones 
blaves pels autocars (haurien de pagar). 
4. Demana explicació de per què en 
l’exposició els ponents han comentat de 
treure els bancs, quan aquests, han estat 
una reivindicació veïnal per la gent gran 
del barri.  

Respon la gerent: 
1. Del tema de terrasses totalment 
d’acord, la multa compensa el volum de 
taules que posen a la terrassa. Caldrà fer 
multi inspeccions d’aquest tema.  
2. Es recull la seva proposta i es mirarà 
l’estat dels escocells a l’Avinguda Gaudí. 
S’ha assumit un compromís amb 
l’associació Gaudí Shopping de fer l’anàlisi 
del pla de millora urbana durant aquest 
mandat (per l’avinguda Gaudí).  
 
Respon el regidor: 
3. Autocars: és un tema amb difícil 
resolució. A la ciutat de Barcelona hi ha 
diferents modalitats d’autobusos 
(autobusos turístics, autobusos d’escola o 
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autobusos discrecionals) a vegades 
utilitzen i paguen la zona blava (la 
pregunta és si paguen suficient). 
L’Ajuntament de Barcelona juntament 
amb la Generalitat han implantat, 
l’impost turístic, per aquella persona que 
fa pernoctació a la ciutat  (el recapta 
l’Ajuntament), formen part del 
pressupost municipal i es va distribuint   
als serveis propis de la ciutat (neteja, 
seguretat...). La dificultat existent és que 
molts dels visitants, no fan nit a la ciutat i 
no paguen l’import turístic, tan sols 
paguen els 18 € corresponents per 
desencotxar i encotxar  l’autocar. 
L’Ajuntament està estudiant com es pot 
convertir aquest impost en un 
desincentiu  (tenir un import més elevat), 
probablement això no solucionarà el 
tema del volum d’autocars. El segon 
plantejament que caldrà fer, de cara al 
futur, és conèixer quina és la capacitat 
d’autocars que té un entorn determinat 
(com és la Sagrada Família) i aquest serà 
un debat important que l’administració 
haurà d’afrontar, és necessari posar un 
límit per aquesta realitat i buscar totes les 
possibles alternatives.  
4. L’EGA vol ordenar l’espai públic, està 
d’acord en disposar d’espais per parlar 
del tema dels bancs (perquè aquests són 
indispensables), però hi ha elements de la 
via pública que cal treure’ls.  
Reforça el Gonzalo: els bancs de 
l’Avinguda Gaudí no es treuen si no es 
traslladen a la part central per deixar 
lliure les voreres.  

Mercè Fernández: es queixa del soroll 
d’algunes motos i ningú fa res.   

No contestada. 

Xavier Franch veí del carrer Padilla amb 
Aragó: 
1. Agents cívics: els grups de turistes 
haurien de ser educats pels guies i 
aquests haurien de donar indicacions de 
com ha de ser la mobilitat al barri i seria 
bo, que els agents civils treballen cap 
aquest sentit.  

Respon la gerent:  
1. Totalment d’acord, que els guies han 
de treballar amb els grups per regular el 
flux i existeix una línia de treball 
presentat a l’EGA. 
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María José Valdemoro de l’AVV SF:  
1. L’associació de veïns estàvem contents 
perquè s’havien posat  molts bancs  i ara 
m’he quedat parada perquè trauran 
bancs, malgrat que ja s’ha rectificat 
aquest tema li’n fa molta poc, perquè el 
centre de l’Avinguda Gaudí està molt 
plena (no hi ha espai entre les terrasses i 
els bancs per instal·lar més bancs). 
2. Aparcament: Lepant /Provença i 
Marina/ Avinguda Gaudí des de l’abril 
aparcant reiteradament furgonetes 
negres de 4 o 8 persones a qualsevol hora 
del dia i ningú els multa mai (vehicles de 
turistes vips). El Gabriel Mercadal rectifica 
i comenta que on paren les furgonetes és 
a Sicília /Provença. 
3. Guàrdia Urbana: la Guàrdia Urbana 
hauria d’aixecar actes d’aquelles 
terrasses que no compleixen amb el 
nombre de taules. 

 

Oriol Torroja, veí de Rosselló entre 
Marina i Lepant:  
1. Reafirma que les furgonetes i els 
autocars s’aturen en qualsevol  lloc 
(cantonada) i considerà interessant que la 
Guàrdia Urbana persegueixi aquest tipus 
de comportament. 
2. No li queda clar quina serà l’actuació 
de districte en el tema de les terrasses 
(hauria de ser inspeccions diàries més 
que multiinspeccions). 
3. Es queixa que les instàncies 
presentades al districte, per part de la 
seva comunitat no tenen resposta 
(reclama millora de la comunicació amb 
el districte). 

Respon la gerent: 
3. Si els veïns sou coneixedors de què un 
establiment no complex amb la 
normativa d’extracció de fums, en 
finalitzar el consell, es demana facilitar les 
dades per fer una inspecció. 

Manuel Escartin, veí del barri: 
Demanar quin és l’horari de tancament 
de les terrasses dels bars i restaurants. El 
problema és sobretot la botellada (un cop 
tancat l’establiment). 

Respon la gerent:  
Els caps de setmana les terrasses fins a 
l’1h i una hora abans els dies entre 
setmana. 
Reforça el regidor: en espai amb molta 
tensió, com Enric Granados l’horari pot 
canviar. 
El regidor proposa que si la comissió de 
seguiment ho considera adient, es 
podria dedicar un Consell de Barri 
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(tardor 2024)  temes de seguretat, soroll, 
inspeccions, furgonetes... i que estigui 
present l’Intendent del districte, perquè 
puguin donar informació. 

 

 

5. Proposta per la dinamització econòmica i social de la Diagonal entre Verdaguer i la 
plaça de les Glòries. 

Ponents:  

Xavi Valls de Foment de Ciutat, SA   

Maria Vidal, tècnica de comerç del districte de l’Eixample. 

 

A l’acta s’adjunta la documentació de la presentació. 

https://www.decidim.barcelona/assemblies/barrisagradafamilia/f/2891/meetings/6949 

La presentació es pot seguir en: https://youtube.com/live/ZV4xDEeXbeQ?feature=share 
Des de l’1 hora i 40 minuts fins a 1 hora amb 55 minuts. 

 
S’obre un tron obert de  paraules:    
 

Comentaris /Preguntes Respostes 

Xavi Franch, veí del barri:  
Proposa que seria interessant recuperar 
la memòria històrica dels elements 
històrics i de la vida social i cultura que ha 
existit amb una riquesa en establiments 
emblemàtics. Hi ha molts elements per 
dinamitzar aquesta zona (rutes 
teatralitzades) per fer valdre l’espai. 

Respon la Maria Vidal: recull la proposta i 
avança que s’està treballant per fer una 
gimcana que agafarà tot d’elements 
històrics  (a l’octubre). 

 

6. Actuacions de millora del metro L2 

Ponents:  

Maria Càlix, de la Direcció general d’infraestructures de la Generalitat.  

Miquel Gonzalez de l’empresa Infraestructures.cat (empresa gestora de l’obra). 

Enric Pujol, Director de les obres 

Adela Rubio del Departament de comunicació de TMB. 

Miguel Angel Salgado del Departament de Planificació de TMB. 

 

A l’acta s’adjunta la documentació de la presentació. 

https://www.decidim.barcelona/assemblies/barrisagradafamilia/f/2891/meetings/6949 

La presentació es pot seguir en: https://youtube.com/live/ZV4xDEeXbeQ?feature=share 
Des de l’1 hora i 58 minuts fins a 2 hores amb 49 minuts. 

 
 
 

https://www.decidim.barcelona/assemblies/barrisagradafamilia/f/2891/meetings/6949
https://youtube.com/live/ZV4xDEeXbeQ?feature=share
https://www.decidim.barcelona/assemblies/barrisagradafamilia/f/2891/meetings/6949
https://youtube.com/live/ZV4xDEeXbeQ?feature=share
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S’obre un tron obert de  paraules:    
 

Comentaris /Preguntes Respostes 

Manuel Escartin veí del barri:  
En l’exposició s’ha explicat que la línia 
H10 ha estat reforçada, però aquesta línia 
fa temps que és un desastre.  

No hi ha contestació. 

Francesc Romeu, veí del barri:  
S’ha comentat que un dels motius de fer 
l’obra és eliminar les vibracions, fa dos 
anys es va fer l’L5 (el tram de Provença) i 
les vibracions continuen exactament igual 
que abans de fer l’obra. La comunitat de 
veïns es va posar en contacte amb TMB i 
van enviar, el 7 de maig, un tècnic per fer 
mesures (al 1e 1a) i encara no hi ha 
resposta.  

Respon Maria Càlix:  
Es disposa d’unes mesures, en els 
domicilis i indrets on se sap que hi ha 
vibracions, prèvies  a les obres. Està 
previst un cop finalitzades les obres 
tornar a fer mesures de les vibracions, 
per garantir que l’actuació ha estat 
efectiva i es dona compliment al que 
marca la llei sobre vibracions (això 
respecte a les actuacions d’ara de l’L2). 
Respon Miguel Salgado: pel que fa a les 
obres de L5, parlaran amb els 
departaments que han fet les mesures 
per donar resposta a  la comunitat.  

Dolors Castellví, veïna de carrer 
Enamorats entre Padilla i Lepant:  
X1 (que va per carrer Aragó fins a 
Francesc Macià) funciona molt bé, però 
vol saber per què dissabte i diumenge no 
dona servei i considera que durant el 
període d’obres de la línia L2 es podria 
reforçar.  
 

Respon Miguel Salgado: 
La línia X1 té una freqüència de 10 
minuts. Aquesta línia neix per unificar els 
tramvies amb unes freqüències de 15 
minuts i en detectar que tenia una bona 
acceptació per part dels usuaris, es va 
baixar la freqüència i es van augmentar el 
nombre de vehicles. La proposta de caps 
de setmana, de moment no s’ha 
contemplat, que no vol dir que es  
contempli en un futur.  

 
 

7. Torn obert de paraules 

 

Preguntes/Comentaris Respostes 

Dolors Lemos, veïna del barri:  
1. Demana informació del que s’està fent 
a l’interior d’illa Beatriu de Provença. 
2. Demana que s’ha fet de la residència 
de Gent Gran pública que estava prevista 
a Rosselló amb Roger de Flor on ara hi ha 
l’Escola 9Graons? 
 
 

Respon la gerent: 
1. L’informa del nou centre de Serveis 
Socials. 
Respon el regidor: 
2. S’informa que la residència pública 
més propera és la de Fort Pienc. I les 
competències de les residències 
públiques corresponen a la Generalitat i 
l’Ajuntament cedeix un solar.  
Reforça resposta la senyora María José 
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Valdemoro de l’associació de veïns i 
veïnes Sagrada Família: recorda que el 
terreny on  està ara, l’escola 9 Graons és 
terreny municipal, però la competència 
en construcció de residències per la Gent 
Gran és de la Generalitat i en cap 
moment va dir de construir una 
residència i l’Ajuntament davant la 
mancança d’escola pública al barri va 
parlar amb l’associació de veïns, i 
l’associació va donar la seva opinió. 

 Dolors Castellví: 
1. És veritat que el carrer Enamorats  es 
farà per vianants, troba que és una 
proposta inútil.  
2. Què es vol fer a la plaça Pablo Neruda? 
 

Respon el regidor: 
1. Enamorat: Hi ha un projecte fet, en el 
tram de l’Eixample, però no està fet en la 
part de Sant Martí. Aquest projecte no es 
farà per existir altres prioritats al 
districte. 
2. A Pablo Neruda es farà un mural a una 
façana de veïns. 
La gerent del districte emplaça els veïns i 
veïnes al setembre per parlar del nou ús 
veïnal que es vol donar a la Plaça Pablo 
Neruda. Es vol que la transformació de la 
plaça sigui per ús família. Hi ha equip 
redactor del projecte i l’obra es farà 
durant aquest mandat i districte vol 
traslladar amb els veïns les diferents 
propostes que s’estan treballant.  

 
 

El regidor dona les gràcies a totes les persones assistents i acomiada la sessió a les 20.30 h 

 

Barcelona,26 de juny de 2024. 

  

LA SECRETÀRIA DEL CONSELL DE BARRI 

Sra. Olga Bastidas Martin                                                                           
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